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FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE, 1 maj 2018 - 30 april 2019 
 

Styrelsen för Vämlinge Södra Samfällighetsförening, har under verksamhetsåret haft 6 
protokollförda sammanträden, samt personliga och/eller e-mail kontakter med ansvariga 
inom Norrtälje Kommun o Energi, Farmartjänst, Lantmäteriet, Markägaren, Riksförbundet 
Enskilda vägar (REV), Skatteverket, Vämlinge Gårds ägare och Vägsamfälligheten. 
 
Ekonomin. Årsavgiften har varit 1 800 kr. Ekonomin är stabil trots stor kostnad för stormen. 
Stormen / Avverkning. Vi har anlitat Tommy Nyström för att röja upp. Ca 60 träd inkl. 
rotfällor och det mesta av grenar o riset har tagits om hand. Norrtälje Energi har tagit hand 
om träd på ledningar. Slyröjning. Farmartjänst har som vanligt röjt sly i höstas. Vi har märkt 
”träd” som skall vara kvar, för återväxt, med remsor. 
 
Vägarna. Hyvling o grusning görs ca vart 3:e år. Ca 1/3 del av vägnätet tas i år fr o m. 
Mandelblomsvägen tom Timotejvägen.   
Vi anlitar varje år en vägslåttermaskin för röjning av diken som gränsar till grönområden. 
Omfattningen av plogning, sandning o saltning av vägarna sker enl. årsmötesbeslut. 
Ägarbyten, 5 fastigheter har bytt ägare under året. 
 
Årets städdag lördagen den 27 april samlade 60 fastigheter, ca 85 personer. Vi oljade 
pontoner och broar, satte upp fotbollsnäten, byggde Boulebana, snickrade nya bänkar o 
bord, lagade sandlådorna som även fick ny sand. Vi satte upp en NY VÄMLINGE skylt. 
Brandkåren avrådde att elda iår, istället hämtar Tommy riset. Vi avslutade som vanligt med 
varm korv, dricka o kaffe och lottförsäljning. Stort tack till er alla som deltog. 
 
Norrtälje Energi/Relacom har kontrakt med ca 49 fastighetsägare för installation av 
Fiberkabel. Installationen är fördröjd två år pga Markägarens överklagan till Mark o 
Miljödomstolen. Dom avslog överklagan Relacoms tidplan är nu att installationen skall vara 
klar till midsommar. 
 
Vi skickar ut Nyhetsbrev o kallelser mm via e-mail. Lämna er e-mail-adress till styrelsen, så 
kommer ni med. Kom ihåg att anmäla ändring av e-mailadress. 
 
Vi tackar arrangörerna av 2018 års midsommarfestligheter och bingospel för fint 
genomförande och välbesökta arrangemang. Midsommarfesten/ Bingon gav ett överskott 
på totalt 14.751 kr 
 
Har du idéer som är bra för föreningen, tveka inte att kontakta någon i styrelsen. 
 
Det körs alldeles för fort i vårt område 30 km/tim gäller. VAR RÅDD OM VÅRA BARN 
OCH VÄGARNA. Känn ansvar! 
 
Styrelsen önskar alla en riktigt skön sommar. 
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Ordf. Curt Lundqvist  . 


